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ID Onderwerp Fractie Vraag Antwoord Agendapunt
10 Centrumvisie Akkrum 

Jubbega
D66 o Waarom kunnen deze visies niet 

binnen bestaande kaders worden 
uitgevoerd? o Welke kaders knellen 
hier om dit niet in de bestaande 
organisatie op te kunnen lossen? o 
Welke soort externe kosten verwacht 
u te maken? Het bedrag is erg laag 
en dat het niet te verwachten is dat 
hier externe bureaus inzet voor 
kunnen plegen.

o Waarom kunnen deze visies niet 
binnen bestaande kaders worden 
uitgevoerd?  Antwoord: De 
personele inzet voor beide 
projecten is ingepland en wordt 
betaald uit de reguliere budgetten. 
Voor de beschreven andere te 
verwachten kosten is geen budget 
beschikbaar.   o Welke kaders 
knellen hier om dit niet in de 
bestaande organisatie op te 
kunnen lossen?  Antwoord: Er is 
geen regulier budget beschikbaar 
voor deze te maken externe 
kosten.   o Welke soort externe 
kosten verwacht u te maken? Het 
bedrag is erg laag en dat het niet 
te verwachten is dat hier externe 
bureaus inzet voor kunnen plegen.  
Antwoord: Het gaat bijvoorbeeld 
om huur van accommodaties voor 
bewonersbijeenkomsten, 
advertentiekosten, 
mailings/nieuwsbrieven, wellicht 
een beperkt onderzoek door een 
extern bureau (bijv. 
parkeeronderzoek, teken- of 
rekenwerk).
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8 Investeren in vitale 
kernen, buitengebied 
en ondernemerschap 
in corona periode

D66 Onderdeel vitale kernen. Uit welk 
beleid vloeit het nieuwe 
toeristenbelastingfonds voort? En 
welke doelen dient dit fonds? In 
hoeverre kunnen de middelen die 

Het gaat hier niet om een 
structureel fonds, maar om een 
éénmalig budget dat we willen 
inzetten voor de toeristische sector 
en aantrekkingskracht. De dekking 
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reeds zijn geoormerkt voor 
uitvoering economisch beleid 
hiervoor worden benut.

van dit fonds wordt gevonden in de 
opbrengst toeristenbelasting 2019. 
Die is eerste helft van dit jaar 
geïnd.  Met dit budget willen we de 
toeristische sector een impuls 
geven. De exacte besteding zal in 
overleg met diverse partners in 
“het veld” plaatsvinden, waarbij we 
het belangrijk vinden dat de 
zaken/initiatieven/activiteiten 
bijdragen aan de toeristische 
aantrekkingskracht en imago van 
het gebied.   Dit sluit goed aan bij 
één van de hoofddoelen van het 
economisch beleid: Heerenveen is 
aantrekkelijk om te werken, te 
recreëren en te wonen. We werken 
samen met onderwijs en 
ondernemers. Onze trots dragen 
we samen uit.  En bij de volgende 
sub doelen: • Ondernemers in 
Heerenveen en de regio profiteren 
van de algemene groei in toerisme  
• We vermarkten Heerenveen 
samen met ondernemers en onze 
partners en doen dat professioneel  
• Ondernemers zijn actief 
betrokken bij de plannen om de 
kernen Heerenveen, Akkrum en 
Jubbega te versterken   In het 
reguliere budget economisch beleid 
is geen ruimte voor een dergelijke 
impuls.

buitengebied en 
ondernemerschap 
in corona periode
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13 Investeren in vitale 
kernen, buitengebied 
en ondernemerschap 
in corona periode

FNP Is der ek oerlis west mei de 
undernimmers en it MKB en hoe 
wiene de reaksjes fan dizze 
organisaasjes?

We hebben gesproken met de 
stichting Centrum Platform 
Heerenveen en centrummanager, 
de Heerenveense Ondernemers 
Vereniging (retail centrum 
Heerenveen) en KHN (horeca in 
hele gemeente), de OKH 
(algemene ondernemersvereniging 
industrie, groothandel, logistiek en 
zakelijke diensten) en het 
Heerenveen Ondernemers Fonds. 
En in een conference call heeft de 
wethouder gesproken met 
vertegenwoordigers van de 
ondernemersverenigingen in de 
dorpen en het buitengebied. Zij 
vinden het allemaal van groot 
belang om te blijven investeren in 
de aantrekkingskracht van 
Heerenveen (vitale kernen en een 
aantrekkelijk buitengebied) voor 
wonen, werken en recreëren, en 
hierin vooral met elkaar te blijven 
optrekken.

Commissie 
Gezamenlijk 24-
08-2020 8.1. 
Investeren in 
vitale kernen, 
buitengebied en 
ondernemerschap 
in corona periode

5 Start centrum visies 
Akkrum en Jubbega

CU 6.3 Start centrumvisies Akkrum en 
Jubbega. Bij projectplan Akkrum 
worden genoemd: Fonds Vitale 
Kernen €3,0 mln en Regiodeal 
€500.000. Gezamenlijk een bedrag 
van €3,5 mln  Bij projectplan 
Jubbega worden genoemd: Fonds 
Vitale Kernen €2,0 mln, Regiodeal 
€500.000 en onderhoudsmiddelen 
€350.000. Hier wordt een bedrag 

elk bedrag bij Fonds Vitale Kernen 
is juist? Antwoord: In de toedeling 
van de middelen vanuit Fonds 
Vitale kernen voor Akkrum en 
Jubbega ontvangt de eerste kern 
3,0 mln. en de tweede kern 2,0 
mln.  Zijn er straks bij Akkrum ook 
onderhoudskosten te verwachten? 
Antwoord: in Akkrum wordt in 
tegenstelling tot Jubbega geen 
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van ca €3,0 mln gerekend. Ik kom 
uit op een bedrag van €2,85 mln. Dit 
is een verschil van €150.000.  Welk 
bedrag bij Fonds Vitale Kernen is 
juist? Zijn er straks bij Akkrum ook 
onderhoudskosten te verwachten? 
Waar worden de €150.00 
meerkosten bij Jubbega voor 
verwacht?

onderhoudsbudget gebruikt als 
dekking voor benodigde 
investeringen in de openbare 
ruimte. In Akkrum is op veel 
plekken onderhoud gepleegd in de 
afgelopen jaren. De 
onderhoudstoestand in het centrum 
van Akkrum is op het niveau 
“Basis”. Er is daarom geen 
onderhoudsbudget beschikbaar. In 
Jubbega is een groot deel van het 
centrum juist aan onderhoud toe 
(achterstallig onderhoud) en 
kunnen de beschikbare middelen 
daarvoor worden ingezet voor de 
herinrichting.  Waar worden de 
€150.00 meerkosten bij Jubbega 
voor verwacht? Antwoord: Zoals uit 
het projectplan blijkt gaat het om 
2,85 mln. Dit is voor de eenvoud 
afgerond in het projectplan naar 
ca. 3,0 mln. In werkelijkheid is er, 
zoals terecht wordt opgemerkt, € 
2.850.000,-- beschikbaar. We 
zullen dit in het projectplan 
aanpassen.

16 Start centrumvisies 
Akkrum en Jubbega

PvdA -waarom wordt het 
voorbereidingskrediet niet uit de 
aangegeven middelen voor de 
investeringsagenda' s van de centra 
gehaald?

De middelen uit de 
investeringsagenda’s zijn bedoeld 
voor uitvoering van 
(deel)projecten. Het opstellen van 
de centrumvisie heeft nog geen 
directe uitvoering van projecten tot 
gevolg. Net als bij de centrumvisie 
voor Heerenveen wordt daarom 
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een separaat krediet voor de 
visievorming gevraagd. We willen 
voorkomen dat de 
voorbereidingskosten ten laste 
komen van het beschikbare 
investeringsbedrag, waardoor er 
per saldo minder beschikbaar is 
voor de dorpen.

12 Start centrumvisies 
Akkrum en Jubbega.

FNP Wurdt der by it opstellen fan de 
sintrumfisy foar Jobbegea ek sjoen 
nei de fisy dy’t Pleatselik Belang yn 
2009 al makke hat? De feart yn 
Jobbegea is in wichtich underdiel fan 
it sintrum fan Jobbegea. Hoe wurdt 
it wetterskip by it meitsjen fan de 
fisy belutsen?

Ja, de fisy fan Pleatselik Belang 
wurdt meinommen yn de plannen.  
Yn de ôfrûne moannen is al kontakt 
west mei it Wetterskip om 
gearwurking te ûndersykjen. De 
kommende tiid sil fierder oerlis 
plakfine.
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18 Start centrumvisies 
Akkrum en Jubbega.

PvdA -kunnen de tot nu toe ontwikkelde 
plannen in Akkrum op basis van de 
centrumvisie nog vervallen of 
wijzigen?

De centrumvisie heeft als doel om 
uit bestaande plannen, visies en 
ideeën een rode draad te halen.  
Op basis van die rode draad wordt 
samen met het dorp de koers 
bepaald voor de verdere 
ontwikkeling van het centrum.  De 
koers kan ervoor zorgen dat het 
ene plan een hogere prioriteit krijgt 
dan het andere. Het beschikbare 
budget maakt het noodzakelijk 
keuzes te maken. Dit kan dan ook 
tot gevolg hebben dat een project 
niet, of gedeeltelijk wordt 
gerealiseerd. De prioritering en 
keuzes worden wel samen met 
Akkrum gemaakt.
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17 Start centrumvisies 
Akkrum en Jubbega.

PvdA -zijn er signalen dat de ondernemers 
in Jubbega niet mee gaan doen aan 
het ontwikkelen van de 
centrumvisie?

In de afgelopen maanden merkten 
we dat veel ondernemers hun 
handen vol hebben door o.a. 
covid19-situatie. Streven blijft om 
verschillende ondernemers in dit 
het vervolgtraject aan te haken 
zodat, de visie ook vanuit 
ondernemers breed gedragen 
wordt. Eerder zijn in Jubbega een 
tweetal bijeenkomsten geweest, 
waarvoor ondernemers ook zijn 
uitgenodigd. Ondernemers zijn 
gehoord en hun input is 
meegenomen. Daarnaast is een 
intentieovereenkomst gesloten met 
HNI. Ook zijn binnen de werkgroep 
ondernemers vertegenwoordigd.  
In de bouwstenen die er nu liggen 
komen diverse aspecten m.b.t. 
ondernemerschap terug, als het 
gaat om ondernemerschap, 
profilering en marketing.
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19 Start centrumvisies 
Akkrum en Jubbega.

PvdA -komt er ook nog een soortgelijke 
aanpak voor Aldeboarn?

Voor Aldeboarn zitten we nog in de 
oriënterende fase. Er een 
startbijeenkomst voor een 
DorpsOntwikkelMaatschappij 
(DOM= provinciale regeling) om in 
eerste instantie zoveel mogelijk te 
stroomlijnen. De eerste gesprekken 
tussen partijen uit het dorp, 
provincie en gemeente vinden 
begin september plaats.

Commissie 
Gezamenlijk 24-
08-2020 6.3. 
Start 
centrumvisies 
Akkrum en 
Jubbega


